

ISSN 1006-0316

CN 51-1131/TH

MACHINERY

机械

- 主管：四川省经济和信息化厅
- 主办：四川省机械研究设计院

2020年 第47卷 第2期

2

No. 2
VOLUME 47



ISSN 1006-0316



定价：10.00元

- 中国核心期刊（遴选）数据库收录期刊
- 中国学术期刊网络出版总库收录期刊
- CNKI系列数据库收录期刊

- 中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊
- 中文科技期刊数据库收录期刊
- 超星期刊域出版平台数据库收录期刊

万方数据

设计与研究

- 1 射流曝气机内部流动三维数值模拟与关键结构参数分析 陈从平, 何枝蔚, 邓扬, 等
- 7 带双目视觉的SCARA机械臂运动学分析及轨迹规划 李旭, 裴旭明, 刘迪, 等
- 14 TRIZ理论在自动导引车性能提升中的应用 崔吉, 段向军, 赵海峰
- 19 螺旋桨前掠翼模型气动特性数值模拟 马震宇, 程雪枫, 董向阳, 等

交通工程技术

- 25 货车连挂方式对万吨重载列车循环制动过程纵向冲动影响分析 王宏宇
- 31 城市轨道交通车辆称重与轮重减载试验台研究 周鸣语, 姜衍猛, 张昭英, 等

产品开发与设计

- 39 解决老旧小区停车问题的复式立体停车库的研发 卢卫予, 王世新, 郑睿, 等
- 44 基于ZigBee无线通讯的自动搬运车辅助驾驶方案设计 黄毅, 杨伟, 吴浩宇
- 53 一种自动化生产线实训教学设备设计 苗玉刚, 何玉辉, 金洪吉

零部件分析与设计

- 59 孔中心距对限流孔板压降的影响 王天豪, 吉华, 李倩, 等
- 64 发动机安装车悬臂梁的设计与优化 王川东, 唐宇, 殷贵刚, 等
- 69 油槽参数对船闸底枢轴承摩擦磨损性能的影响 涂翔, 董江安, 赵新泽, 等
- 75 船闸人字闸门底枢摩擦副接触应力分析 周紫嫣

版权声明

为适应我国信息化建设, 扩大本刊及作者知识信息交流渠道, 本刊已被中国学术期刊网络出版总库及CNKI系列数据库、中国核心期刊(遴选)数据库、中文科技期刊数据库、超星期刊域出版平台数据库等收录, 其作者文章著作权使用费与本刊稿酬一次性给付。如作者不同意文章被收录, 请在来稿时向本刊声明, 本刊将做适当处理。

作者所投稿件文责自负, 如有版权纠纷与本刊无关。

网上数据库

中国学术期刊(网络版) & 中国学术期刊网络出版总库
CNKI系列数据库
中国学术期刊综合评价数据库
中国核心期刊(遴选)数据库
中文科技期刊数据库
超星期刊域出版平台数据库

- 1 Three-dimensional Numerical Simulation of Internal Flow in Jet Aerator and Analysis of Key Structural Parameters
CHEN Congping, HE Zhiwei, DENG Yang, et al.
- 7 Kinematics Analysis and Trajectory Planning of SCARA Manipulator with Binocular Vision
LI Xu, PEI Xuming, LIU Di, et al.
- 14 Application of TRIZ Theory in the AGV Performance Improvement
CUI Ji, DUAN Xiangjun, ZHAO Haifeng
- 19 Numerical Simulation of Aerodynamic Characteristics of a Forward Swept Wing Model with Propeller
MA Zhenyu, CHENG Xuefeng, DONG Xiangyang, et al.
- 25 Influence Analysis of Connecting Mode on Longitudinal Impulse of 10,000 t Heavy Haul Train during Cycle Braking
WANG Hongyu
- 31 Research on Test-Bench for Weighing and Wheel Load Reduction of Urban Rail Vehicles
ZHOU Mingyu, JIANG Yanmeng, ZHANG Zhaoying, et al.
- 39 Development of Compound Parking Device to Solve the Problem of Parking in Old Communities
LU Weizi, WANG Shixin, ZHENG Rui, et al.
- 44 Design of the Assisted Driving Scheme for Automatic Guided Vehicle Based on ZigBee Wireless Communication
HUANG Yi, YANG Wei, WU Haoyu
- 53 Design of Practical Teaching Equipment for Automation Production Line
MIAO Yugang, HE Yuhui, JIN Hongji
- 59 Influence of Hole Center Distance on Pressure Drop of Restriction Orifice
WANG Tianhao, JI Hua, LI Qian, et al.
- 64 Design and Optimization of Cantilever Beam for Engine Installation Car
WANG Chuandong, TANG Yu, YIN Guigang, et al.
- 69 Influence of Oil Groove Parameters on the Friction and Wear of Lock Bottom Bearings
XU Xiang, DONG Jiang'an, ZHAO Xinze, et al.
- 75 Contact Stress Analysis of Friction Pair at the Bottom Hinges of Miter Gate
ZHOU Ziyan

Copyright Statement

MACHINERY has been included in Chinese Academic Journal Network Publishing Database(CAJNPD) and series database of CNKI, the core Chinese periodicals (selection) database, Chinese Sci-tech Journals Database, and the database of Chaoxing publication platform. We offer a one-time payment of the author's copyright royalties and remuneration. If the author disagrees with the inclusion of the article, please state to us when submitting the article and we will handle it appropriately.

Authors are accountable for their articles. We assume no responsibility for any copyright disputes

Online Database

- Chinese Academic Journal (Network Edition) & Chinese Academic Journal Network Publishing Database (CAJNPD)
- Series Database of CNKI
- Chinese Academic Journals Comprehensive Evaluation Database of(CAJCED)
- The Core Chinese Periodicals (Selection) Database
- Chinese Sci-tech Journals Database
- The Database of Chaoxing Publication Platform